
 

 

Zápis z 1. zasedání nové Školské rady ZŠ Pod Marjánkou 
 
 
Přítomni: p. Čejka (za pedagogické pracovníky), pí Ryšavá a pí Bastlová (za zákonné zástupce) a p. 
Kolář a p. Růžička (za zřizovatele) 
Nepřítomni: pí Štanclová (dlouhodobě nemocná)  
Hosté: p. Štercl - zástupce ředitelky školy 
 
Program: 

1. Volba předsedy 
2. Seznámení s jednacím řádem 
3. Různé    -    chybějící sítě proti holubům (včetně reklamace nátěrů parapetů) 

- reklamace povrchu víceúčelového hřiště (zvedá se povrch) 
- parkování u školní jídelny (možnost pouze pro zaměstnance školy) 
- web školy (možnost psát školské radě) 

 
4. Předsedkyní byla navržena pí Bastlová, která byla jednomyslně zvolena: 4 – 0 – 0. 
5. Všichni členové byli seznámeni s jednacím řádem. 
6. Ředitelka školy seznámila všechny přítomné s problémy týkající se znečišťování budovy školy 

holuby, které se řeší minimálně 2 roky. SNEO je po celou dobu obeznámeno. 
 

Dále upozornila na zvednutý povrch na víceúčelovém hřišti, které je ještě v záruce. Celá 
záležitost byla projednána s p. Sechovcem (SNEO). 
 
U školní jídelny je dopravní značka zákaz vjezdu a za ní je zákaz zastavení, což se vzájemně 
vylučuje. Situace byla projednána s p. Hardtem (Odbor životního prostředí a dopravy) s tím, 
že byl podán návrh, zda by tento prostor nemohl být vyčleněn pouze pro zaměstnance školy. 

 
 Paní Ryšavá navrhla, zda by na webu školy nemohl být odkaz přímo na školskou radu,    
 aby rodiče mohli případné připomínky posílat přímo. Ředitelka školy její návrh  akceptovala.
      

 
 
 
 

Zapsala: Marcela Zavadilová 
 
 
 
 
V Praze dne 31. 3. 2015 


